
Історія мого успіху 

В першу чергу, хочу сказати ДЯКУЮ викладачам університету, які тільки 
підсилили любов до німецької та дали змогу завдяки студентським програмам 
побувати у мовному середовищі. 

Наразі я працюю у польсько-німецькій компанії, де щодня маю контант з 
німецькомовними партнерами та веду переговори. 

Також відкрила свої мовні курси, якими займаюся після роботи.  

Своїм основним досягненнями вважаю методику викладання не як «книжка 
пише». Я намагаюсь знайти підхід до кожного, та кожному дати той матеріал, 
котрий знадобиться учневі на його новому німецькому шляху.😊😊 

Сваричевська Вероніка  

 


